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BRMG-KSiT-IX.0012.7.2013 
  
 

PROTOKÓŁ Nr 35-07/2013 
 

Z wyjazdowego posiedzenia Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta 
Gdańska, które odbyło się dniu 19 czerwca 2013 roku, rozpoczęte o 
godz.15.30, w Narodowym Centrum śeglarstwa AWFiS ul. Stogi 20a, 
Gdańsk Górki - Zachodnie. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 
siedmiu (7), czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Mirosław Zdanowicz – 
Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 35 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, Ŝe porządek obrad został wysłany do radnych drogą elektroniczną w 
terminie regulaminowym, porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
W dalszym ciągu posiedzenia Przewodniczący Mirosław Zdanowicz poddał pod 
głosowanie przyjęcie przedstawionego poniŜej porządku posiedzenia. 
 

1. Gdańskie akweny wodne miejscem rekreacji i wyczynu – wizyta w 
Narodowym Centrum śeglarstwa 

        Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gdańsku:  
• BieŜąca działalność (potrzeby i osiągnięcia), 
• Oferta skierowana do dzieci i młodzieŜy, 
• Współpraca z klubami sportowymi, 
• Plany na przyszłość. 

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Oferta sportowa dla dzieci i młodzieŜy na czas wakacji (MOSiR) 
 Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4. Przygotowanie Gdańska do sezonu turystycznego – zapoznanie się 
z ofertą rekreacyjną Gdańska  
 Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 
5. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 
 
Głosowanie: 
Komisja - porządek przyjęto i przegłosowano jednogłośnie – 7 głosami za. 
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PUNKT  - 1 

 
Gdańskie akweny wodne miejscem rekreacji i wyczynu – wizyta w 
Narodowym Centrum śeglarstwa 

 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
JeŜeli moŜna to prosiłbym teraz o parę słów na temat, bo pan jest w ogóle jednym 
z twórców tego przepięknego Narodowego Centrum śeglarstwa. Chciałbym prosić o 
parę zdań na temat historii, zamierzeń i co w ogóle państwo mają zamiar tutaj 
zrobić Ŝeby to unowocześnić. 
 
Pan Krzysztof Zawalski – Kierownik Narodowego Centrum śeglarstwa AWFiS 
Gdańsk Górki - Zachodnie 
Dziękuję serdecznie. Właściwie pierwszy raz w gronie Komisji Rady Miasta mogę 
zaprezentować moje intencje. Niektóre zrodziły się na przestrzeni 30 lat pracy w 
Gdańsku. Ja z nad małego Jeziora Charzykowskiego które słynie z Ŝeglarstwa. To 
jest zasługa moich rodziców, którzy notabene mogę tylko tyle powiedzieć, Ŝe moi 
rodzice pochodzą  z przepięknej Gdańszczyzny i mieszkali gdzieś nad jeziorem. Jak 
ojciec repatriował to w pociągu zauwaŜył przejeŜdŜając przez Chojnice, Ŝe jest 
piękne jezioro i wysiadł. A tam obcował z takim pięknym jeziorem, jeŜeli ktoś zna 
to jest na dzisiejszej Białorusi Narocz. Piękne jezioro, przed wojną to było chyba 
nasze największe, bo pomorze które do nas nie naleŜało. Tak Ŝe tak losy mnie 
rzuciły potem na studia do Gdańska gdzie trafiłem pod skrzydła doktora 
Twardowskiego. Znanego Ŝeglarza, trenera kadry olimpijskiej i z grupą kolegów 
chcieliśmy to Ŝeglarstwo na uczelni Ŝe tak powiem rozwijać. Oczywiście warunki 
moŜe powiem, bo wyjeŜdŜając z takiej małej miejscowości z Chojnic teŜ o 
pięknych tradycjach, liceum, bardzo sobie to cenię wszystko ale spodziewałem się 
w Gdańsku, Ŝe tutaj jeszcze bardziej rozwinę skrzydła, bo jadę nad morze będę 
miał dostęp do bardziej nowocześniejszego sprzętu, bardziej bogatych klubów ale 
rzeczywistość okazała się nie taka wspaniała. Owszem kluby Ŝeglarskie w latach 88 
były akurat bardzo dobre, bo dwa kluby, to Jacht Klub Stoczni Gdańskiej. NaleŜał 
wtedy do najlepszych w Polsce, Akademicki Klub Morski. Mnie akurat pod skrzydła 
wziął znany pewnie państwu działacz, teŜ Architekt Wojewódzki pan Kazimierz 
Normant. Zacny bardzo człowiek i świetny urzędnik i do tego wspaniały działacz 
społeczny. Przekazał bardzo duŜo swojej wiedzy. Miałem jeszcze to szczęście, Ŝe w 
liceum uczyłem się języka francuskiego. Tam do tej Francji mnie ciągnęło. W 
związku z tym jako student jeszcze pojechałem na półroczny staŜ i trafiłem do 
Narodowej Szkoły śeglarstwa w Quiberon we Francji. To są wydarzenia które o tym 
zadecydowały. Potem zadałem sobie pytanie dlaczego w Polsce nie mamy takiego 
ośrodka. Tam był ośrodek, do dzisiaj jest na 7 hektarach o duŜo większej 
powierzchni i właściwie moŜna tam się szkolić na wszystkich typach łodzi. Ja 
zaraŜony tym pięknym przykładem przez te 30 lat, zbierałem te elementy aby coś 
takiego stworzyć w Polsce i przy uczelni która kształci kadry to jak najbardziej taka 
moŜliwość się pojawiła. Ja nie będę o tym mówił bo poleciłem tu jednemu z 
kolegów ksiąŜkę którą wydałem. Więc to wszystko opisuje, pokazując jak gdyby 
otoczenie które wokół powstania tej inwestycji miało miejsce. A więc róŜne 
działania, które były podejmowane przed inwestycją, potem w trakcie inwestycji, 
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stworzony program. To wszystko moim zdaniem, to moŜemy być dumni, bo ja tylko 
tyle powiem, Ŝe kolega z Warszawy teŜ były trener kadry olimpijskiej chce trzymać 
tutaj jacht. Ja mówię: nie mamy miejsc. Słuchaj musisz mieć, tyle lat się znamy, 
bo ja byłem ostatnio w Pucku ale Puck to juŜ nie jest to co tu u was i wszyscy z 
Warszawy zjeŜdŜamy się tutaj do Gdańska.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
Mariny są pełne wszystkie. 
 
Pan Krzysztof Zawalski – Kierownik Narodowego Centrum śeglarstwa AWFiS 
Gdańsk Górki - Zachodnie 
Tak jest. Tak Ŝe co do lokalizacji moŜemy być szczęśliwi jako gdańszczanie. 
Jeszcze jedna myśl jeśli o tym mówimy co Leszek powiedział. Panowie zajmujecie 
się strategią i równieŜ tych sportów wodnych. Chciałbym jedną rzecz powiedzieć 
waŜną. Nie ze względu na lokalny patriotyzm ale na taką analizę merytoryczną. 
MoŜe podam przykład, to centrum zostało wybudowane za 18 milionów. Głównie ze 
środków unijnych, 15 milionów, 3 miliony chyba z Ministerstwa Sportu i z 1,5 
miliona uczelnia. Natomiast w Sopocie powstała marina której montaŜ odwrócono 
tylko cyferki. Nie 18 tylko 81 milionów. Teraz zobaczmy co tutaj się dzieje a co 
dzieje się w Sopocie. Do czego ja zmierzam, ja generalnie się cieszę, Ŝe to 
powstało. Natomiast mówię to z punktu widzenia strategii i pewnych przywilejów 
które nam przyroda dała. Gdańsk ma naturalne warunki do budowania marin 
poprzez to, Ŝe moŜemy je skryć w delcie Wisły i to nas będzie kosztował duŜo 
mniej. DuŜo mniej za równo na etapie inwestycji i potem juŜ wykorzystania. 
Przepraszam bardzo ale to z punktu widzenia teraz kosztów to jest katastrofa, bo 
wszyscy myśleli, Ŝe wszyscy będą w tym Sopocie stali i tak dalej. A tam mają na  
krótkie pobyty dwugodzinne gdzie są bezpłatne, odbijają i to wszystko. Tak Ŝe ja 
uwaŜam, Ŝe ktoś kto się zajmuje strategią to nie jest kwestia czy Gdańsk jest 
waŜniejszy czy Sopot, po prostu trzeba wykorzystać to co w danym mieście jest 
właściwe. UwaŜam, Ŝe Gdańsk w tym względzie ma tu pełne prawo, wręcz 
obowiązek Ŝeby iść ta drogą. Krótko mówiąc w tym roku organizujemy poza tą 
inwestycją Mistrzostwa Europy dla dzieci. To juŜ będzie trzecia impreza 
międzynarodowa w klasie takiej ekipy gdzie przyjadą młodzi Francuzi, Hiszpanie, 
Portugalczycy, Włosi. TeŜ chciałem powiedzieć, Ŝe to jest miłe, bo w sumie 4 lata 
temu mieliśmy tą imprezę i to teŜ w Gdańsku. Ja z takimi pewnymi obawami 
mówię do tych władz międzynarodowych ale czy w tym samym miejscu? To nie 
będzie dla was nudne? A on powiedział nie. Mówi, bardzo nam się podobało a tu 
przyjedzie inna młodzieŜ. Oni będą pierwszy raz. Tak Ŝe podaje przykład jeŜeli 
gdzieś jest fajnie to prawdziwi tacy wychowawcy teŜ patrzą szerzej i niech 
młodzieŜ to poznaje. Tak Ŝe działamy tutaj szeroko, planów naprawdę jest duŜo. Z 
miastem muszę powiedzieć, Ŝe bardzo dobrze mi się współpracuje. Ostatnio byłem 
bardzo Ŝe tak powiem tu podbudowany akurat Biurem Pana Prezydenta jeśli chodzi 
o podjęcie małŜonki Erica Tabarlyiego, która razem z reŜyserem przyjechała na 
promocję filmu Eric Tabarly. Film nagrodzony nagrodą Cezara we Francji. Tak więc 
świetny film, półtoragodzinny. Podjęliśmy tutaj z taką klasą i godnością dla naszego 
grodu gości którzy są naprawdę rozpoznawalni w całym świecie Ŝeglarskim. 
Efektem tego będzie to, Ŝe dostaniemy zgodę, bo juŜ dzwoniłem na produkcję DVD. 
To są dosyć duŜe pieniądze, bo to jest juŜ pełen przemysł taki filmowy duŜy 
profesjonalnie zrobiony ale dla Gdańska z przyjemnością to zrobią i będziemy mieli 
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taką współpracę prawdziwą. Moim marzeniem jest i tu moŜe taką opinie 
przedstawię, bo to pierwszy raz publicznie o tym mówię ale powiem wprost, 30 lat 
współpracy z Francją, tych doświadczeń francuskich gdzie tam miałem dostęp do 
najbardziej powiedziałbym skrytych nawet danych związanych z zarządzaniem z 
przepływem tych finansów. Tu jedna rzecz chciałem powiedzieć jeśli chodzi o 
obiekty publiczne, nie dajmy się zwariować. Typu obiekty publiczne, dobra 
publicznego. PrzecieŜ to jest cała dziedzina ekonomi tak zwanego sektora 
publicznego. JeŜeli one zarobią na siebie, na koszty 50% to jest dobry wynik. KaŜdy 
wyŜszy wynik to jest bardzo dobry. Natomiast oczekiwanie, Ŝe one całkowicie 
zarobią jest po prostu absurdem. Absurdem bym powiedział wynikającym z 
niewiedzy osób którzy nie wiedzą co to jest ekonomia, co to jest sektor 
przemysłowy a co to jest sektor publiczny. Tu szereg innych rzeczy się wokół dzieje 
takich jak w naszym przypadku. PrzyjeŜdŜają Ŝeglarze niepełnosprawni. To 
przepraszam to my mamy im powiedzieć, Ŝe jak będziecie mieli pieniądze to ich 
przyjmiemy. Nie, trzeba im pomóc. Mamy klub przy sobie to wiadomo, Ŝe się robi a 
to są wszystko koszty gdyby zliczyć. Naprawdę tą działalność wokoło która się 
dzieje, czy nawet takie wycieczki załóŜmy zwiedzać taki stadion, podaje przykład. 
To niech ta młodzieŜ uczy się tego, to teŜ kosztuje ale przecieŜ tych szkół się nie 
obciąŜy biletem za 10 złotych za wejście. To są wszystko te efekty dodatkowe 
publiczne które teŜ trzeba widzieć. Tym niemniej proszę mi wierzyć, Ŝe tutaj ta 
marina jest takim najbardziej dochodowym elementem. To jest tak jak hotel i 
restauracja. W restauracji trzeba się naprawdę napracować, trzeba mieć dobrych 
kucharzy, markę wieloletnią. Hotel, jachty stoją jak na parkingu i to jest pewny 
dochód tak Ŝe teŜ dlatego się zdecydowaliśmy. Pyzatym jest taka potrzeba. Mamy 
tu szereg programów w Gdańsku edukacyjnych i chciałbym pogratulować przy 
okazji. Tej wspaniałej pracy związanej z Generałem Zaruskim, bo to jest element 
taki patriotyczny i świetnie, Ŝe Gdańsk się tutaj tak wyróŜnia. Natomiast mamy teŜ 
programy inne edukacyjne. Postać Mateusza Kuśnierewicza mi się wydaje, Ŝe 
dodała tutaj takich dodatkowych impulsów, bo jest to postać nośna. On potrafi Ŝe 
tak powiem wciągać młodzieŜ w rozwój tej dyscypliny. RóŜne jest podejście do 
takich osób ale ja się w pewnym momencie zastanowiłem. Mateusz Kuśnierewicz 
mógłby z powodzeniem inne miasto wybrać, bo dla niego propozycje byłyby ale 
mam tutaj moŜe taką nie skromną uwagę. Myśmy juŜ w tym Gdańsku coś w tym 
Ŝeglarstwie zrobili. Między innymi wybudowaliśmy takie centrum gdzie on mógł się 
przygotowywać do igrzysk olimpijskich, Ŝe jego tutaj przyciągnęło do Gdańska, bo 
jak by tutaj nic nie było to on by naprawdę nie wybrał. Mnie się wydaje, Ŝe 
jesteśmy w dobrym punkcie i jak to kapitan mówi dalej tak trzymać i zapraszam 
teŜ na pływanie, na Ŝeglarstwo. Jeszcze jedną rzecz musze tutaj powiedzieć. Mam 
takich zacnych gości, robimy te mistrzostwa, jest tu pan Adam Maksim. Chciałbym 
Ŝeby w przyszłości zacna Komisja jednak takie międzynarodowe wydarzenia jakoś 
doceniła. Tym bardziej, Ŝe w komitecie honorowym jest pan Prezydent, bo tutaj 
niestety nie dostaliśmy Ŝadnej takiej pomocy chociaŜby symbolicznej. To mnie 
troszeczkę tutaj zawiodło, bo nie wiem jakie tutaj były kryteria ale z panem 
Adamem rozmawiałem i myślę, Ŝe ta sytuacja w jakiś sposób moŜna z niej wyjść, 
bo jeŜeli reklamujemy miasto, region, przyjeŜdŜają goście zagraniczni to jednak 
jako odpowiedź tego typu… Przepraszam panie Adamie ale jestem osobą otwartą Ŝe 
ta impreza nie wywołała zainteresowania w gronie członków komisji, to jest dla 
mnie smutne. Tyle tylko powiem ale myślę, Ŝe to jakiś wypadek przy pracy.  
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Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu i Kultury Fizycznej Biura 
Prezydenta ds. Sportu 
Panie doktorze, ja nie będę oryginalny. Powiem, Ŝe kwota zapotrzebowań na tak 
zwane granty to było grubo ponad 12 milionów złotych a moŜliwych do 
rozdysponowania 3 miliony i dla wszystkich nie starczyło. 
 
Pan Krzysztof Zawalski – Kierownik Narodowego Centrum śeglarstwa AWFiS 
Gdańsk Górki - Zachodnie 
Tak ale tam jest taka impreza która trwa 2 godziny i 15 tysięcy Ŝeście przyznali a 
to jest impreza prawie tygodniowa. Panie Adamie, mi się wydaje, Ŝe te kryteria 
trzeba nad nimi popracować i przyjąć jakąś ramkę zawodów i tak dalej. Mi się 
wydaje, Ŝe to jest rzecz którą moŜna doskonalić ale to tak przy okazji, bo tak 
generalnie naprawdę robimy wszystko Ŝeby to i gości przyjmować którzy 
przyjeŜdŜają z największą przyjemnością. Panie przewodniczący chciałbym 
serdecznie podziękować. Wszyscy musimy się doskonalić w działaniach, wymieniać 
poglądy i rzeczywiście słuŜyć najlepiej jak potrafimy. Ja nie podejrzewam o złe 
intencje ale wypadki czy niedopatrzenia mogą się zdarzać oby jak najmniej. 
Dziękuję jeszcze raz serdecznie i wszystkiego najlepszego, miłych obrad, słuŜę 
swoją osobą. Dziękuję bardzo. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Bardzo dziękuję. Wobec tego kto z tutaj państwa radnych jakieś ma pytania, czy 
chciałby coś dodać. 
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Pogratulować i tak trzymać. Co tu więcej. 
 
Pan Krzysztof Zawalski – Kierownik Narodowego Centrum śeglarstwa AWFiS 
Gdańsk Górki - Zachodnie 
Dziękuję serdecznie, naprawdę jestem dumny. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Chciałem się dowiedzieć, bo tu słyszałem, Ŝe będzie 60 rozbudowanych a ile w tej 
chwili jest? 
 
Pan Krzysztof Zawalski – Kierownik Narodowego Centrum śeglarstwa AWFiS 
Gdańsk Górki - Zachodnie 
W tej chwili na 51 stanowisk. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Czyli w sumie będzie 111. 
 
Pan Krzysztof Zawalski – Kierownik Narodowego Centrum śeglarstwa AWFiS 
Gdańsk Górki - Zachodnie 
Tak, tak. 
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Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
Ja dodam tylko, Ŝe oczywiście patrzę z podziwem na dokonania Krzysia, bo to on 
jest ojcem tego wszystkiego. Natomiast chce powiedzieć, Ŝe bardzo mocno 
pracujemy nad inwestycją w Górkach Zachodnich Jacht Klubie Stoczni Gdańskiej. 
Jesteśmy na tropie programowania. Chcę tylko powiedzieć, Ŝe dzisiaj budowanie 
marin na jachtów mniej niŜ 250 z punktu widzenia ekonomicznego jest mało 
opłacalne. Patrząc Krzysiek nie moŜe więcej zmieścić, bo innym celom słuŜy ten 
obiekt. Natomiast my musimy patrzyć na duŜą marinę i tylko wtedy ten cel 
społeczny, publiczny ale teŜ i ekonomia inaczej będzie się układała, bo Krzysiek 
sam potwierdził. Parkowanie jachtów na parkingach to jest najprostsza,  
najczystsza  sprawa. Reszta jest pochodną tego, bo jak ktoś oczywiście jest to 
częściowo przyjdzie do tej restauracji i prześpi się, czy weźmie serwis, czy będzie 
miał moŜliwość zostawienia łódki na zimę, czy innych usług. Dzisiaj juŜ wiemy, Ŝe 
Gdańsk się rozwija i sport Ŝeglarstwa ale teŜ turystyka Ŝeglarstwa. Jest szansa w 
związku z programem druga autostrada czyli wisła i na pewno trzeba juŜ dzisiaj 
programować Ŝeby w następnym etapie programowania 14,20 uzyskać środki i 
jesteśmy po rozmowach. W to włączył się juŜ Mateusz Kuśnierewicz, a takŜe radny 
Maciej Krupa, który mocno nas tutaj wspiera. Wczoraj mieliśmy jeszcze kolejne 
spotkanie i jest przed nami świetlana przyszłość panie przewodniczący i szanowni 
radni, bo te inwestycje Ŝeglarskie nabierają tempa, nabrzeŜa się remontują. Te 
przystanki przejąłem tydzień temu i juŜ mamy nie zerowe ale 50% woŜenia w tych 
nowych przystankach tramwajowych, czy przystaniach które są na Siennej Grobli 
oraz na Tamce. Pracuje teraz nad zakupem kajaków Ŝeby uruchomić wypoŜyczalnie 
na śabim Kruku. W przyszłości teŜ inne sprzęty wodne. Na razie są to problemy 
inwestycyjne, niewielkie aczkolwiek uwaŜam, Ŝe trzeba je ponieść. Tu teŜ liczę na 
wsparcie ze strony państwa, bo ten ruch na wodzie jeŜeli nie będzie na czym 
pływać to nie będzie miał się czym odbyć. Marina w tej chwili juŜ miała dwukrotne 
100% obłoŜenie tak dzień do dnia. Dzisiaj cały czas jest więcej chętnych do 
parkowania mimo, Ŝe jest drogo. U Krzysia kosztuje na poziomie 3 złotych metr 
parkowania, u mnie 6 złotych. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Konkretnie 3 złotych za co. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
Za dobę, za dzień, za metr bieŜący pomostu zajęcia, od rufy do dziobu. U nas 
kosztuje to 6 złotych i teŜ nie ma kłopotu z obłoŜeniem. Dlatego wydaje się bardzo 
sensownym połączenie tej nowej mariny na Siennej Grobli poprzez kanał, poprzez 
podniesienie mostów. Zrobienie jednej duŜej mariny zarządzanej przez jeden 
podmiot aby ta ekonomia się jeszcze bardziej poprawiła. Jest to duŜa inwestycja 
ale trzeba ją koniecznie programować, na co bardzo liczę, bo staniemy się w 
pewnym momencie zaściankiem, bo jak wiadomo Gdynia teŜ przeprowadza 
inwestycje, Sopot juŜ tam nie bardzo ma co zrobić ale to są ekskluzywne mariny. 
Mamy naturalne warunki o czym Krzysztof wspomniał. Myślę, Ŝe kolejny element to 
jest pogłębienie toru wodnego na Motławie aby większe jednostki i inne imprezy 
mogły się odbyć w Gdańsku. To teŜ jest sprawa która wymaga szerszej dyskusji. 
Metr głębiej w Marinie chociaŜby na początku tego wejścia, teŜ spowodowałby, Ŝe 
mamy inny potencjał co do organizacji imprez sportowych przy tym nowych 
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nabrzeŜach które zostaną odbudowane to generuje w zupełnie inną jakość i BALTIC 
moŜe stać się na przykład imprezą prawdziwym Zlotem śaglowców, czy teŜ 
festiwalem Ŝeglarskim, a nie powiedzmy imprezą która nie ma potencjału 
rozwojowego. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Myślałem, Ŝe zakończysz to jeszcze tą informacją którą pan Zawalski powiedział o 
tej imprezie sportowej, Ŝe wspomoŜesz to. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
Tutaj mój potencjał jest ograniczony. Chętnie się włączę w jaką pomoc, gdzie 
czasami Krzysztof potrzebuje czy motorówkę, czy inne urządzenia, czy wsparcie to 
robimy. Natomiast jeŜeli chodzi o wsparcie finansowe moje moŜliwości są 
ograniczone. Ja w budŜecie nie mam takich środków, które mogę przeznaczać na 
zewnątrz. Więc tutaj na to nie bardzo jest moŜliwość formalno-prawna. 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Zacząłeś Leszku mówić o tym projekcie duŜym który kosztuje tak jak 
rozmawialiśmy kosztuje 98 milionów, przynajmniej tak było zapisane. Czy na twoją 
znajomość tego z jakich środków unijnych moŜna korzystać budując takie rzeczy. 
Na jaki procent dofinansowania moŜna liczyć.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
Zapisaliśmy ta inwestycję do strategii województwa, bo to się odbyło nie dawno 
takie spotkanie pana Prezydenta. Ten cały program wodny powiedziałbym został 
szeroko ujęty jako szansa dla województwa dla regionu. Dzisiaj trudno oceniać, bo 
jeszcze nie znamy kształtu ostatecznego tych naszych projektów. Wiadomo, Ŝe 
będziemy się starali to wrzucić w centralne środki, jeŜeli nie to wtedy w strategię 
województwa, jeŜeli nie to nasze. Myślę, Ŝe kontynuowanie programu oŜywienia 
wód wodnych jako zapoczątkowanie, jeŜeli uda nam się wybrnąć z tego impasu w 
którym się teraz znajdujemy to warto o tym myśleć stworzenie właśnie takiego 
projektu który pozwoliłby na rozwój dalszy. UwaŜam, Ŝe te projekty mają szansę 
dofinansowania na poziomie nawet 75%. Myślę, Ŝe jak będzie mądrze zrobiony ten 
projekt to jest szansa zorganizować te środki. Myślę, Ŝe warto, bo potencjał tego 
miejsca jest bardzo duŜy i ta przestrzeń aŜ się prosi o taki rozwój. Dzisiaj nie 
przesadzamy o tym z jakiego projektu, z jakiego miejsca będziemy się starali. Na 
pewno będziemy się starali. 
 
Pan Krzysztof Zawalski – Kierownik Narodowego Centrum śeglarstwa AWFiS 
Gdańsk Górki - Zachodnie 
Jeszcze raz miłych obrad. Dziękuje za wizytę i udanego sezonu. Do widzenia. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Do widzenia. Panie Adamie niech pan powie czy my moglibyśmy w jakiś sposób 
wystąpić do pana Prezydenta o jakieś dofinansowanie tej imprezy. Czy pan widzi 
szansę? 
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Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu i Kultury Fizycznej Biura 
Prezydenta ds. Sportu 
Te środki które mieliśmy zostały rozdysponowane. Zgodnie z taką zasadą, która 
przyświecała pracom Komisji, Ŝe imprezy większe otrzymują dofinansowanie. 
Natomiast imprezy mniejsze muszą sobie poradzić same. JeŜeli chodzi o imprezy 
Ŝeglarskie, które otrzymały dofinansowanie to ja sobie zrobiłem krótką notatkę, bo 
za tydzień odbywają się tygodniowe regaty. Po raz kolejny Mistrzostwa Polski w 
Ŝeglarstwie we wszystkich klasach, równieŜ są w Gdańsku i puchar Polski takŜe w 
Gdańsku. Są jeszcze mniejsze imprezy, które otrzymały dofinansowanie ale na 
wszystkie nie starcza. Jest jeszcze BALTIC 650 tysięcy, jeŜeli chodzi o AZS AWFiS to 
jest trzech Ŝeglarzy objętych programem stypendialnym kwotą 50 tysięcy rocznie. 
To jest Piotrek Myszka, jeszcze są sąsiedzi tutaj Gdański Klub śeglarski i ta kwota 
zaangaŜowana w Ŝeglarstwo w Gdańsku jest bym powiedział większa niŜ w latach 
ubiegłych. Natomiast na wszystko nie starcza. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Dziękuję bardzo. Czy moŜemy zakończyć ten punkt. Czy ktoś ma jeszcze do 
powiedzenia? Dziękuję wobec tego panie Leszku proszę bardzo punkt 2. 
 
 

PUNKT  - 2 
 
Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gdańsku:  
- BieŜąca działalność (potrzeby i osiągnięcia), 
- Oferta skierowana do dzieci i młodzieŜy, 
- Współpraca z klubami sportowymi, 
- Plany na przyszłość. 
 
MOSiR – materiały dot. w/w tematów - stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
Szanowny Przewodniczący, szanowni radni. Chciałbym pokrótce przedstawić 
zagadnienia związane z programem, który państwo poprosili o 
przedstawienie. Więc jeŜeli chodzi o: 
 
- działalność bieŜącą. Chciałbym powiedzieć najpierw o osiągnięciach.  
OSIĄGNIĘCIA: 

• potencjał który mamy u siebie w firmie czyli ludzi, kadra doświadczona 
która została z mozołem budowana juŜ prawie przez 10 lat.  

• błękitna flaga, która w tym sezonie jako jedyna gmina tutaj na 
Pomorzu otrzymaliśmy 4 kąpieliska oraz Marina Gdańska to jest rzecz, 
którą na pewno warto podkreślić. Te nasze kąpieliska są na najwyŜszym 
poziomie. Jedyne jeŜeli chodzi o Trójmiasto z takim wyróŜnieniem. 

• turniej EURO 2012, jak państwo wiecie organizowaliśmy Fan Zone która 
została bardzo dobrze przyjęta. ChociaŜ wynik finansowy nie był tak 
dalece optymistyczny ale odczucia kibiców, mieszkańców a takŜe całej 
UEFA były bardzo pozytywne. 
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• Organizowaliśmy takŜe Centrum Pobytowe, które gościło Niemców z 

dobrym rezultatem, bo Niemcy byli wyjątkowo zadowoleni.  
• Ostatnie miesiące to takŜe oddanie do eksploatacji STS Generał 

Zaruski. 
• Uczestniczyliśmy w projekcie który się kończy w miesiącu wrześniu. 

Turniej MAST, szkoleniu dzieci i młodzieŜy w oparciu o Generał Zaruski. 
• Dokonaliśmy modernizacji samej siedziby MOSiR.  
• JeŜeli chodzi o klub sportowy Gedania. Tutaj chciałbym panie 

przewodniczący, szanowni radni zakomunikować, Ŝe ta współpraca z 
gdańskim klubem sportowym układa się dobrze. Podpisaliśmy 25-letnią 
umowę dzierŜawy w miesiącu marcu. Zapraszam w ogóle Komisję do 
obejrzenia tego obiektu w niedalekiej przyszłości, bo ona tętni Ŝyciem. 
Myślę, Ŝe warto odbyć tam takie spotkanie. 

• MOSiR uczestniczy w tym roku w projekcie unijnym „Respect Balticum”. 
Turniej skierowany dla dzieci i młodzieŜy, gdzie wspólnie z UEFA a 
takŜe innymi klubami, okręgowym związkiem piłki noŜnej. Sprawdzamy 
idee związaną z szacunkiem dla drugiego człowieka przeciwko 
ksenofobii i rasizmowi na stadionach. Będą to trzy turnieje oraz 
warsztaty i seminaria dla dzieci i młodzieŜy w miastach w Danii, na 
Litwie oraz w Gdańsku. 

• Promocja miasta Gdańska poprzez sport. Mają do dyspozycji środki 
zabezpieczone w budŜecie. 

POTRZEBY: 
• Lepsza współpraca z klubami. Dzisiaj mogę zakomunikować, Ŝe 

spotkanie z Prezydentem Bojanowskim dzisiaj odbyło się na temat 
Klubu Oliwia. Jest pewne światełko w tunelu dotyczące zarówno tego 
boiska. Jest bardzo dobry projekt. Jest porozumienie jest wola w tej 
sprawie. 

• Będziemy się starać o środki unijne. To są wezwania i potrzeby. Na 
pewno bez tych środków nie będzie rozwoju Marin, nie będzie rozwoju 
Górek Zachodnich, nie będzie teŜ skutecznej eksploatacji Zaruski. Ja 
nie ukrywam, Ŝe w tej chwili na zasadach STS czyli jakby opłaty za 
skuteczne znalezienie projektu zatrudniam dwóch pracowników. Przy 
refundacji 85% zyskuję tych ludzi z potencjałem który gwarantuje w 
przyszłości skuteczne aplikacje z wytworzeniem programów, a takŜe 
rozliczenie i prowadzenie tych projektów. Jest to na razie dwuosobowy 
zespół, który świetnie działa i dobrze rokuje na przyszłe projekty na 
lata 2014-2020. Tez jakby w tym samym systemie. Program, aplikacja, 
jak jest skuteczna wtedy jest praca i wynagrodzenie w następnych 
latach. 

• Wsparcie zarówno tu państwa radnych jak i teŜ środowiska na co bardzo 
liczymy. 

• Zwiększenie atrakcyjności i frekwencji naszych imprez sportowych 
poprze zwiększenie puli nagród.  

• Organizacja nowych wydarzeń, kolejna edycja Gdańsk Biega, imprezy 
dla Seniora, regaty Ŝeglarskie w klasach turystycznych-finansowanie 
nowych projektów. 
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• Zapewnienie środków na bieŜące utrzymanie, modernizację i remonty 
posiadanej infrastruktury sportowej, plaŜowej, Ŝeglarskiej. Istotna 
rzecz, trudna sytuacja budŜetu ale myślę, Ŝe tu trzeba mieć 
świadomość, Ŝe bez tych pieniąŜków to się po prostu nie da tego 
zrobić.  

• Tworzenie profesjonalnych warunków do rozwoju sportu i rekreacji. 
Oczekiwania są juŜ coraz większe.  
 

- Oferta skierowana do dzieci i młodzieŜy. Mamy cykl róŜnego rodzaju 
imprez takich bezpłatnych jak chociaŜby: 

• Joga, 
• juŜ dzisiaj mamy 115-120 osób tydzień w tydzień biegających w sobotę 

o 9.00 w Parku Reagana.  
JeŜeli chodzi o ferie zimowe równieŜ zapewniamy swego rodzaju atrakcje 
gdzie są zajęcia w  

• Tenisa,  
• Judo,  
• Szkoła Ratownictwa,  
• Basen za Zeta,  
• turnieje piłki noŜnej oraz koszykówki.  
• Robimy teŜ Nordic Walking 3 edycje,  
• Dzień Dziecka,  
• Diving Day czyli wyławianie przedmiotów przy Molo w Brzeźnie,  
• Morski Festyn Integracyjny,  
• Turniej Petanaque.  
• Niebawem zachęcam do wzięcia udziału w Triathlonie,  
• Mistrzostwa Europy w Skimboardingu,  
• „Lot czym się da” czyli takie lądowanie z Mola na byle czym,  
• MTB Bike Tour,  
• Bieg Westerplatte,  
• Gra Miejska,  
• Gdańsk Biega, 
• Oraz Światowy Dzień Osób Niepełnosprawnych. 

 
- Współpraca z klubami sportowymi 
Współpracujemy z róŜnymi stowarzyszeniami chociaŜby z:  

• Parktun Polska, 
• Polskie Stowarzyszenie Skimboardingu, 
• Klub Sportowy Hokeja Podwodnego. 

MIEJSKA HALA SPORTOWA 
• Współpracujemy ze Szkołą Mistrzostwa Sportowego p. ręczna, 
• SMS p. siatkowa, 
• Korsarz Gdańsk, 
• AZS UG Gdańsk, 
• GKSN Pomorze Gdańsk. 

STADION MIEJSKI UL. TRAUGUTTA 
• Lechia Gdańsk S.A. I Zespół 
• RC Rugby Lechia Gdańsk I Zespół, 
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• Młoda Ekstraklasa i III Liga, Junior Starszy, Junior Młodszy Lechia 
Gdańsk, 

• Akademia Pilłkarska Lechia Gdańsk, 
• Gdańskie Towarzystwo Tenisowe Lechia Gdańsk-korty ziemne i kryte, 
• RED BOX Polska Spółka komandytowa, 
• Stoczniowy Klub Sportowy Polonia Gdańsk-grupy młodzieŜowe 
• Klub Sportowy Lechia Gdańsk-Sekcja Podnoszenia CięŜarów-siłownia- 

grupy młodzieŜowe,  
• Stowarzyszenie Gwardyjski Klub Sportowy WybrzeŜe-Sekcja Judo- grupy 

młodzieŜowe, 
• Klub Lekkoatletyczny Lechia Gdańsk- grupy młodzieŜowe. 

STADION śUśLOWY 
• GKS WybrzeŜe S.A. 
• Gdański lub śuŜlowy „WybrzeŜe”, 
• „Polonia” Gdańsk-treningi piłkarskie grup młodzieŜowych, 
• „Lechia” Gdańsk-sekcja rugby, 
• Zespół Szkół Ekonomicznych, 
• Zespół Szkół Samochodowych. 

PRZYSTAŃ śEGLARSKA GÓRKI ZACHODNIE 
• Jachtklub Stoczni Gdańskiej – operator przystani Górki Zachodnie 

PŁYWALNIA KRYTA GDAŃSK-CHEŁM 
• MłodzieŜowy Klub Pływacki Gdańsk 

 

PUNKT  - 3 
 
Oferta sportowa dla dzieci i młodzieŜy na czas wakacji (MOSiR) 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
- oferta sportowa dla dzieci i młodzieŜy na czas wakacji 
JeŜeli chodzi o ofertę przez okres wakacji to przede wszystkim: 

• NIKON CUP – czyli turnieje siatkówki plaŜowej. 
• Chcemy teŜ zrobić bezpłatne granie i wypoŜyczanie sprzętu do 

siatkówki w nocy. Na plaŜy to będzie taką nowością na naszych plaŜach 
Ŝeby teŜ przy molo w Brzeźnie były te boiska oświetlone. 

• Rowerowe środy dla kaŜdego, 
• Joga na zdrowie, 
• PARKRUN co sobotni, 
• Oraz nowość w tym roku, biblioteka na plaŜy, która od 1 lipca będzie w 

sumie biblioteką wojewódzką i miejską prowadzona. KsiąŜki będzie 
moŜna wypoŜyczyć bezpłatnie, bez Ŝadnej kaucji.  

To tyle, gdyby były jakieś pytania chętnie uzupełnię. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Czy jeszcze państwo macie jakieś pytania do pana Paszkowskiego szefa 
MOSiRu? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do następnego punktu. 
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PUNKT  - 4 
 
Przygotowanie Gdańska do sezonu turystycznego – zapoznanie się z ofertą 
rekreacyjną Gdańska. 
 
MOSiR – materiały dot. plaŜ - stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Pan Andrzej Socik – kierownik Biura Współpracy Metropolitalnej, Wydział 
Polityki Gospodarczej Urzędu Miejskiego w Gdańsku. 
Panie przewodniczący, szanowni państwo. Jak zwykle moŜe przybliŜę tylko 
kwestie związane z tym co nowego przed tym sezonem i w tym sezonie się 
wydarzy oprócz tych rzeczy które są tradycyjne.  

• Mianowicie udało się we współpracy z Portem Lotniczym nowy punkt 
informacji turystycznej uruchomić w terminalu przylotów. Jest duŜo 
większy, obszerniejszy, ładnie wygląda. Oprócz tego informacja 
turystyczna w porozumieniu z Zarządem Portu będzie równieŜ pełniła 
funkcję informacji lotniskowej, bo tak to funkcjonowały dwa oddzielne 
podmioty mimo, Ŝe obok siebie. Teraz będzie Gdańska organizacja 
Turystyczna, będzie prowadziła informację lotniskową i turystyczną i 
ona będzie czynna 24 godziny na dobę. JuŜ jest w tej chwili czynna.  

• Druga kwestią to jest, teŜ coraz lepiej układa się współpraca z 
Zarządem Portu Morskiego i w terminalu na Westerplatte teŜ będzie 
punkt informacji turystycznej taki dedykowany dla statków 
wycieczkowych które tam przypływają. 

• Następna kwestia to oferta dodatkowa skierowana do turystów 
rosyjskojęzycznych. Jak wiecie państwo od ubiegłego roku widać po 
numerach rejestracyjnych, widać po ich wizytach w punktach 
informacji turystycznej dlatego została stworzona strona internetowa 
rosyjskojęzyczna. Były dwie kampanie. Jedna w ramach targów 
turystycznych w Koliningradzie, druga jeszcze w grudniu skierowana na 
tamtejszym rynku zachęcająca do przyjazdu do Gdańska na Pomorze.  

• Następne kwestie to akcje promocyjne. Odbyły się dwie akcje 
promocyjne w związku z wydłuŜeniem autostrady do Torunia. Gdańska 
Organizacja Turystyczna przeprowadziła takie dwie. Trzecia teraz 
będzie w Bydgoszczy. Czyli Gdańsk zaprasza. To są akcje w 
porozumieniu z tamtejszą informacją turystyczną. Na Rynku 
rozstawione stoisko informacyjne. Hostessy które rozdają ulotki, są 
organizowane róŜnego rodzaju konkursy. Osoby które zainteresowane są 
biorą udział. Mogą wybrać pobyt w Gdańsku. Fundują go nasi hotelarze. 

• Następna kwestia to aplikacja mobilna, która została utworzona do 
pobrania na róŜnego rodzaju myślniki w trzech wersjach językowych. W 
Polskim, angielskim i niemieckim, która zawiera najbardziej aktualne i 
najbardziej niezbędne informację potrzebne turyście. Karta turysty, 
która nowa edycja rozpoczęła się w maju. JuŜ w tej chwili jest ponad 
230 partnerów. Cieszy się coraz większym zainteresowaniem w stosunku 
do roku 2011 wzrost sprzedaŜy około 60%. Jest to jedyna w Polsce karta 
w ten sposób zorganizowana i ciesząca się takim powodzeniem. 
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• Kontynuacją będzie jak w roku ubiegłym ale trochę inaczej 
zmodyfikowane uruchamiamy od pierwszego weekendu lipca i przez 
lipiec sierpień, we wszystkie weekendy, będzie zabytkowy tramwaj 
kursował na takiej trasie z przewodnikiem. To się cieszyło dość duŜym 
zainteresowaniem w zeszłym roku. W tym roku to ponawiamy i 
zaczynamy 6 lipca. 

• Jeśli o kąpieliska strzeŜone to tutaj Leszek zaraz uzupełni. Będzie ich 
siedem. Ruszają od 1 lipca, błękitna flaga. To czym moŜemy się chwalić 
4 kąpieliska zostają w tym roku plus zastrzytnym wyróŜnieniem 
uhonorowane. To tyle w telegraficznym skrócie. Leszek jeśli moŜesz to 
uzupełnij o kąpieliskach. 

 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
Proszę państwa, więc przygotowanie gdańska do sezonu turystycznego a 
chodzi o kąpieliska wspomniane 4 Błękitne Flagi: 

• Molo Gdańsk Brzeźno 
• Gdańsk Stogi 
• Gdańsk Jelitkowo 
• Gdańsk Sobieszewo 

Oraz przystań jachtowa: 
• MARINA Gdańsk, która otrzymała juŜ po raz siódmy takie wyróŜnienie. 

Otwarcie:  1 lipca   
kąpieliska czynne od tego dnia do 31 sierpnia. W sumie będzie czynnych 7 
miejsc w których będą 7 kąpielisk. Godziny otwarcia tych kąpielisk od 9.30 – 
17.30. Codziennie w taką pogodę upalną przebywa nawet na kąpieliskach 
naszych 60.000 osób. 
WYPOSAśENIE 

• 6 łodzi motorowych 
• Skuter wodny z platformą 
• 4 deski ratownicze 
• 6 kajaków ratowniczych  
• Quad z przyczepą i noszami do transportu osoby poszkodowanej 
• 16 ratowniczych łodzi wiosłowych 

W tym roku kąpieliska nasze będzie patrolowała firma z Wrocławia, która 
będzie organizowała obsługę ratowniczą ale głównie będą to ludzie 
stacjonujący, współpracujący z nami, z Gdańska. 
KAMPANIA INFORMACYJNA E-KĄPIELISKA 
Prowadzimy stronę internetową e-kąpieliska, gdzie będą informację 
dotyczące warunków kąpielowych oraz temperatury podawanej na bieŜąco. 
TeŜ filmy z przelotu paralotni, historia kąpielisk, imprezy i atrakcje plaŜowe, 
informacje ekologiczne, letnie akcje a takŜe przepisy prawne, co warto 
wiedzieć jak plaŜowicz przychodzi. 
SYSTEM PARAGLIDE RESCUE  
Czyli to jest przeloty lotnią, która będzie monitorowała zarówno plaŜowiczów 
jak i te zagroŜenia chociaŜby te sinice zbliŜające się, czy teŜ udzielenia 
pomocy czy informacji o chociaŜby deskarzach którzy gdzieś tam będą w 
kłopocie. Projekt zakłada realizację patrolu sporządzanie filmów z przelotu. 
Co będzie słuŜyć kontroli czystości plaŜ oraz morza. 
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AKCJA „MAMO TU JESTEM” 
Czyli to będzie wydawanie opasek w czasie letniego wypoczynku, w którym 
będą informacje zawarte jak telefon do rodzica, czy teŜ numer kontaktowy 
dla ratownika. To ułatwi odnajdywanie dzieci, które często zagubiają się na 
plaŜy. 
PRZYJAZNA PLAśA 
Przystań przyjazna, czy plaŜa przyjazna niepełnosprawnym to takŜe kładki, 
których będzie w ilości 14 dla osób niepełnosprawnych. Jest to bardzo 
potrzebne. WydłuŜamy te kładki, robią coraz dłuŜsze, coraz więcej powstaje. 
Będzie ich jak wspomniałem 14 a takŜe będzie realizowany projekt bliŜej 
wody, czyli wejście do wody dla specjalnej amfibi na szerokich kołach dla 
niepełnosprawnych, którzy będą mogli skorzystać z  kąpieli morskich. 
WSPÓŁPRACA 

• Centrum Koordynacji Ratownictwa WOPR 
• WOPR woj. Pomorskiego 
• Miejski WOPR w Gdańsku 
• Sopockie WOPR 
• Gdyńskie WOPR 
• Komenda Miejska Policji 
• Referat Policji Prewencji na wodach 
• StraŜ Miejska 
• Kapitanat Portu Gdańsk 
• Urząd Morski w Gdyni 
• Pogotowie Ratunkowe 
• Lotnicze Pogotowie Ratunkowe 
• Ratownictwo Morskim SAR 
• Marynarka Wojenna 
• StraŜ Graniczna 
• Komenda Miejska PSP 
• Ochotnicza StraŜ poŜarna 

To tyle w telegraficznym skrócie. Gdyby państwo mieli jakieś pytania. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Kiedy jest otwarcie tych plaŜ? 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
1 lipca na Stogach. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Proszę pytania. 
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Jakie są relacje z WOPRem w tej chwili. 
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Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
Ale relacja z gdańskim czy z wojewódzkim. 
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Wojewódzkim. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
Dobre, turniej EURO który miał miejsce w zeszłym roku spowodował, Ŝe te 
środowiska Ŝeśmy zintegrowali. Pod egidą MOSiRu i pod wspólnym projektem 
o zabezpieczaniu plaŜ mieliśmy współpracę z WOPRem Gdańskim, WOPRem 
Miejskim, WOPRem wojewódzkim a takŜe Gdynią i Sopotem. Tutaj się to 
bardzo dobrze układa ale współpraca ta zła atmosfera chyba juŜ powoli 
odchodzi do lamusa. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Chciałbym uzyskać informację od pana, bo mówi pan o tych podestach które 
prowadzą do plaŜy. Kto za nie jest odpowiedzialny? Wczoraj zdarzyło mi się 
dwukrotnie być na plaŜy w Brzeźnie w róŜnych porach. Chodzi mi o czystość w 
zachowaniu na tym podeście. Siłą rzeczy ten piasek tam jest i on w tym momencie 
funkcjonuje jak lód. Jak sobie ktoś tam skręci nogę to będzie mała szkoda ale moŜe 
sobie coś powaŜniejszego złamać. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
My za to odpowiadamy. Zajmę się sprawą. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Chciałem się dowiedzieć, bo swego czasu była jakaś inwestycja prowadzona przy 
rondzie w Brzeźnie, tam na końcu Hallera. Ktoś mi to mówił, Ŝe tam jest 
przygotowywane stanowisko pod wypoŜyczalnie rowerów, Ŝe będzie moŜna sobie 
wypoŜyczyć. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
Projekt prowadzi Zarząd Dróg i Zieleni. Ma być wypoŜyczalnia rowerów. Na jakim 
etapie jest ten projekt, nie potrafię dziś odpowiedzieć. Wiem, Ŝe próbowaliśmy ten 
teren odzyskać jakby dołączyć do istniejącej infrastruktury tego placu zabaw. 
Otrzymaliśmy odpowiedź odmowną gdyŜ to będzie inwestycja przez ZDiZ. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Tam roboty ziemne były juŜ prowadzone, to widziałem. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
Być moŜe. Przyznam panie radny, Ŝe nie znam odpowiedzi na to pytanie. Mogę się 
dowiedzieć. 
 
 



 

16 
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Dziękuję bardzo.  
 

  PUNKT  - 3 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Wydział Edukacji – Wakacyjna oferta dla dzieci – „Akcja LATO 2013” - stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Wydział Edukacji – informacja dot. ilości wybudowanych boisk   - stanowi załącznik 
nr 7 do protokołu. 
 
Gdański Ośrodek Kultury Fizycznej – Oferta zajęć w wakacje 01.VII.-23.VIII.2013 - 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
PoniewaŜ nie było więcej spraw wniesionych i wolnych wniosków Przewodniczący 
podziękował wszystkim obecnym za uczestnictwo. 
 
Na tym posiedzenie zakończono – godz. 18.00 
 

                                              Przewodniczący 

                                                  Komisji Sportu i Turystyki RMG 

                                

                                                                 Mirosław Zdanowicz  

 
Protokół sporządziła: 
 
 
Anna Jabłońska 

 
 


